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Pan
Tomasz Bezen

Radny
Rady Miasta Kalisza

           W  odpowiedzi  na  interpelację  zgłoszoną  w  dniu  27.05.br.  w  sprawie  naprawy

ścieżki  pieszo-rowerowej  na  Wale  Bernardyńskim  (na  wysokości  Rodzinnych  ogrodów

działkowych), uprzejmie informuję jak niżej.

Jak  Pan  Radny  zauważył  w  interpelacji,  przedmiotowa  nierówność  spowodowana  jest

przez wrastające korzenie rosnącego tuż przy ścieżce drzewa. Naprawa tej nierówności wiąże się

z  koniecznością  wcześniejszego  usunięcia  drzewa,  tak  aby  wyeliminować  główną  przyczynę

powstających  w  tym  miejscu  uszkodzeń.  W  związku  z  powyższym  zobowiążę  odpowiednie

służby, aby wystąpiły z wnioskiem do Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków o zgodę na

jego  wycinkę.  Po  uzyskaniu  takiej  zgody  i  usunięciu  rosnącego  w  poboczu  drzewa,

przeprowadzona  zostanie  w  terminie  niezwłocznym  docelowa  naprawa  nawierzchni  ścieżki

rowerowej. Do czasu usunięcia drzewa i naprawy nawierzchni, ustawione zostanie oznakowanie

ostrzegające o ograniczonej skrajni poziomej w tym miejscu.

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza



Prezydent Miasta Kalisza 
Krystian Kinastowski 

           

Interpelacja 

Zwracam się do Pana Prezydencie o naprawę ścieżki pieszo - rowerowej  przy Walę Bernardyńskim
1 . Rośnie tu duże drzewo, którego korzenie znajdujące się pod powierzchnią ścieżki spowodowały
wypiętrzenie się jej asfaltowej nawierzchni. Przez to powstał garb o wysokości ok. 30 cm i długości
0.5 m. Może on spowodować wypadek , gdyż jadąc rowerem ze znaczną prędkością, najedziemy na
niego i możemy ulec poważnemu wypadkowi z dużymi obrażeniami ciała.
Ów garb  jest  też  niebezpieczny  dla  pieszych  rolkarzy  i  jeżdżących  tędy  Rodziców z  małymi
dziećmi  w  wózkach  dziecięcych  gdyż  potknięcie  się  tu  może  w  następstwie  spowodować
przewrócenie się pieszego, wywrócenie wózka i wypadnięcie dziecka na asfalt. Pieszy może się
przewrócić i "połamać".
Z tychże powodów proszę o szybką naprawę ścieżki w podanym miejscu. 

Z poważaniem 

Tomasz Bezen 
Radny RadyMiasta Kalisza 


